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  - Dolazim definitivno. Super mi je i svake godine bude nešto novo što nije bilo do tada. Svaki
put sam dolazila na Festival, ali sam birala koga slušam, i to je sjajno, što je uvek bilo bendova
za svačiji ukus, pa svako bude zadovoljan nastupima.  
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